
Folketingets Kommunaludvalg

FolketingetsKommunaludvalg har d.6. december 2012 stillet følgende spørgsmål nr. 
11(L 6) til økonomi- og indenrigsministeren, som hermed besvares.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).

Spørgsmålnr. 11:

”Kan ministeren, i forlængelse af ministerens svar på spørgsmål nr. 6 til lovforslag
L6, give eksempler på, hvor det efter ministerens vurdering vil være
uhensigtsmæssigt for kommunerne at lave kvalitetskontrakter, men hvor den
nuværende lovgivning kræver det?”

Svar:

Regeringen mener fortsat, at det at arbejde med konkrete mål for den kommunale 
kvalitetsudvikling er centralt for en fortsat udvikling af den kommunale opgaveløsning.

Det er imidlertid den enkelte kommunalbestyrelse, som bedst kan vurdere, hvordan 
dette arbejdebør tilrettelægges lokalt. 

Derfor ønsker regeringen at give den enkelte kommunalbestyrelse mere frihed til selv
at vurdere, hvordan de ønsker at arbejde med kvalitetsudvikling -herunder hvorvidt de 
fortsat finder det hensigtsmæssigt at udarbejde en kvalitetskontrakt.

Med venlig hilsen
Margrethe Vestager
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